

REFERAT

Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til:	Styremedlemmene (styret 2022)		
Om:	Styremøte torsdag 2. februar 2023		
Møtetid:	Kl. 18:00-20:30	Møtested:	<u>LY14</u>
Signatur:	Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./		

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes de faste representantene.

Tilstede: Anne Jamgrav Lauve, Eline Grindberg, Embla Vegard Aurmo, Fredrik

Mathisen Håstein, Jon-Emil Steine, Lars Magnus Burø, Malin Helgestad, Marion Elvrum, Silje Lyngby, Stian Norrud Busch, Trine Lium Aas

Ikke tilstede: Anna Eick Heide

SAKSLISTE

14/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

15/23 Leder

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk

Medarbeidersamtalene v/Jon-Emil

- Gjennomført for å få litt innblikk i tanker og sånt hos alle.
- Mye av det samme går igjen hos flere, og det viser at vi er relativt godt samkjørte og har samme forventninger osv.

Slack og messenger v/Jon-Emil

- Slack brukes når det er snakk om verv. Ikke verv relaterte ting tas på Messenger. Dersom du er usikker bruker du slack.
- Man kan ikke forvente svar med en gang, spesielt på kveldene. Men det skal kunne forventes svar innen 24 timer.
- Enkelte ting må diskuteres på møter (større ting som angår Erudio), noe kan tas på Slack (som påmelding til ball), noe kan tas ansikt til ansikt og noe kan du beslutte selv.

Aktivitetskalender v/Jon-Emil

- Endelig opprettet på disken. Bruk fargekoder, som gjør det lettere å se hvem som har arrangement og samtidig ha en oversikt over bredden på mengde osv. Per komité.

Jubileumsuke v/Jon-Emil

- 13-17 mars arrangeres denne, hvor det blir arrangementer for å vise litt hva Erudio har å by på. Dette gjelder dagarrangementer på kontoret / Dragvoll generelt, samt kveldsarrangementer litt over alt. Dette vil være blant annet idrettsdag, quiz, beerpongturnering bare for å nevne noe.
- Uka avsluttes med 18 års jubileumsball den 17 mars.
 - Styret får førsteprioritet på billetter til dette, og det vil bli arrangert styrevors (med alt det dette innebærer)

Psykt vanlig uke v/Jon-Emil

- En "festival" som setter fokus på studenters psykiske helse. Den kræsjer dessverre med jubileumsuka vår, men vi kan delta likevel. For å delta kan man ha et åpent arrangement hvor alle kan delta i løpet av uka, eller man kan iløpet av helga før (10-12 mars) ha et lukket arrangement.

- Prates med SALT og Spanskrøret om å ha et felles arrangement. Forslag om noe annet enn filmkveld, som f.eks sportsturnering, godt & blandet kveld (med mange ulike aktiviteter på forskjellige rom man kan gå mellom) osv.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Mye fokus på Jubkom.
- Oppdaterer oss hvis noe er aktuelt fra møte med linjeforeningene på Dragvoll.
- Praksis 4 straks, mindre ledig på dagtid framover.

16/23 Nestleder

Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Mangler kolbe til kaffetrakter på kontoret, dette skal det søkes penger til å kjøpe. Videre bør vi av miljøhensyn (og økonomiske hensyn) oppfordre medlemmer til å ta med egen kopp for å få kaffe. I tillegg bør vi kanskje reklamere på SoMe at kontoret er åpent, og dette bør skje på mandager.
- Pushe på om informasjon om nytt kontor av hensyn til vedkommende som sitter og skriver oppgave på kontoret ved siden av og som har klaget på støy.
 - Har fått svar fra kontaktperson om at vi ikke vil få det kontoret som var lovet, men at instituttet jobber videre med å finne et nytt et til oss. Dette kommer til å ta tid!

17/23 Økonomiansvarlig

Søknad til Kulturstyret v/Trine

- Trine sender link til dokumentene vi trenger på Slack. Viktig at alle fyller inn hva som trengs i det ene dokumentet og en kort forklaring på hvorfor i det andre (merk at man ikke kan søke om mat og drikke). Kan og være fint å oppdatere aktivitetskalender som skal legges ved, det trenger ikke å søkes til konkrete arrangementer, men SIT vil bare ha en sånn ca oversikt. Det er nesten bedre å søke om for mye enn for lite, da SIT tar avgjørelser på hva man får eller ikke får. Dersom du har spørsmål snakk med Trine eller Jon-Emil.

Oppdatering av tiden fremover v/Trine

- “Sei ifra før du bruke pæng!”

18/23 Arrangementsansvarlig

Afterski-fest med Salt

- Avventer svar fra Salt. Kan eventuelt også høre med Delta. Dersom ingen er interessert kan vi og arrangere alene og oppfordre til å dra på Samfundet.

Post-praksis fest 4. klasse og 5. Klasse-fest

- Post praksis 4 fest er booket og klart, blir 22 april på Studio26.
- 5. Klasse fest / Avslutning
 - Folk i 5 klasse sjekker rundt om det er et ønske for dette.

Oppdatering av tiden fremover v/Malin

- Immeball: Her oppfordres det om å være tidlig ute for å booke, da så og si alle andre linjeforeninger skal ha det. Viktig at man også prøver å unngå at ballet vårt kolliderer med ballene til Spanskrøret og Delta.

19/23 Faddersjefer

Opptak

- Har allerede startet intervjurunde da det ligger an til mange søkere. Og så langt virker det veldig lovende!

Økonomi

- Budsjettert spons må huskes å søkes på.
- Kan godt ha flere som hjelper hverandre som økonomiansvarlig, men må ha en person som kan ha direktekontakt med Trine.

Oppdatering av tiden fremover v/Fredrik

- Til neste møte antas det at det er en komité på plass, intervjurundene fortsetter når Anna er tilbake. Kan være lurt å gi de som får plass beskjed om at opptaksfest allerede er 11. februar og at de også kan delta der.

20/23 Sosialansvarlig

Teambuilding

- Suksess med Escape Room, selv om Malin mangla. Skaper god stemning innad i styret

Hyttetur

- Laget en undersøkelse som sendes ut etter møtet for å finne ei ledig helg i mars/april hvor flest mulig kan delta.

Sammensetting av komité

- Møte før styremøtet. Fordelt litt de ulike søkerne. 11 stk i koskom. Noen søkere endte opp i arr.kom.
- Ligger oversikt over komitéopptak på disk.
 - 37 søkere totalt, bør være mulig å få med alle.
 - 4 stk har ikke fått førstevalget, men spørres om de ønsker å delta i 2 valget.
 - Ledere tar kontakt med de som har søkt i løpet av helgen og danner kommunikasjonsmuligheter ASAP.
 - Husk å legg inn dette på medlemmer med verv lista på Disken.

Erudiopils

- Suksess. Kan forsøke å ha det mer hyppig enn i fjor.

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

- Opptaksfest 11 februar.
 - Vors hos leder før fest på DK.
 - Alle styresmedlemmer møter.

21/23 Fagansvarlig

Quiz

- Olavshallen som sted. Neste quiz blir her på prøve og så ser vi hvordan det blir. Denne quizen kræsjer med neste styremøte 16. Februar, så styret får ikke deltatt og sett hvordan dette blir.

Komité

- Omtrent halvparten av de som er med i komiteen fortsetter, i tillegg til at man får inn fire nye. Melding sendes ut om opptak kvelden etter møtet.

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Skrivesture i februar.
- Skap på Kalvskinnet: På stedet hvil, ikke gjort noe siden sist.
- Oppretter kommunikasjon med Spanskrøret med tanke på felles seminar etc.

22/23 Redaktør

Ugleposten overskrift ved logo-skifte

- Dette henger tett sammen med grafisk (kommer mer senere). Siden redaksjonen har fått ny logo, lures det på om overskriften på Ugleposten skal endres. Grunnet kontinuitet og for å skille mellom redaksjonen og Ugleposten velger man å fortsette med den gamle.

Antall Uglepost etter opptak

- Ny komité består av fem stykker, pluss Anne og Stian. Det er en ny pluss fire stykker som fortsetter. På grunn av at dette er en liten gruppe, velger man å kutte ned til en utgave av Ugleposten dette semesteret.

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

23/23 Informasjonsansvarlig

Knølle

- Kostymet holder på å falle fra hverandre, noe som gjør det vanskelig å opprettholde dagens standard på promo. Det er viktig at vi får tak i nytt kostyme for å kunne lage mer promo!
- Spørsmål om ny Knølle. Avvises, da det er ønskelig å med kontinuitet. Viktig at nytt kostyme ligner på det gamle, men kanskje bør hun få slips slik som på logoen vår?

Opprett arrangement på face!

- Husk å fikse dette sånn at det kan deles i Instagram.

Invitasjoner fra eksterne

- Invitasjoner til eksterne arrangementer som revy og ball deles i Slack. Det er ofte begrenset antall plasser, så vi kjører trekning om hvem som får dra.

UKA

- Ønsker å promotere opptak i våre SoMe. Etter diskusjon kom vi fram til at Samf når ut til et stort publikum via egne SoMe, og at dette bør de klare selv. Dette for å unngå spam. Vi unngår å promotere for ting som ikke har noe direkte med oss å gjøre.

Komité

- Alle som søkte plass i Promkom har fått plass her!

Oppdatering av tiden fremover v/Eline:

- Styret skal ha skryt for bruk av SoMe kalenderen på disken. Husk bare å sende ei melding på Slack når du har lagt til noe.
- Eline er opptatt med mye jubkom framover.

24/23 Grafisk

Innføring av nye logodesign som offisielle

- De nye logoene har større forskjeller som representerer komiteene på en god måte og man ser tydelig forskjell på dem. De representerer noe nytt og vi har fått god feedback på dem etter Instagram takeovers.
- Det diskuteres om det er litt for mye på dem og om man skal beholde det gamle banneret slik at noe er likt om de skulle stå side om side. Dette er noe som ikke skjer ofte, så det er ikke noe krise.
- Jubkom logo foreslås å kun bruke den med glitter slik at de og bare har én logo.
- Det stemmes over nye eller gamle logoer.
 - Nye logoer vedtas enstemmig.

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Grafisk flytskjema: Skriv inn i beskrivelse hva det er, hva vil du ha med i korte trekk. Pass og på at dato er riktig. Send ei mld til Stian på Slack når det legges inn noe.
- Nye logoer til aktivitetsgruppene.

25/23 Aktivitetsansvarlig

Bli-kjent-samtalene med aktivitetsgruppene & utfordringer

- Gjennomført for å bli kjent med dem og se ståa litt an.
 - Litt positivt og litt negativt fra alle.
 - Noen går av seg selv, andre sliter med oppstart. Skal ikke stå på lyst.
 - Føler at de er litt adskilt fra Erudio. Kjører litt sitt eget løp. Både + og - her. Ønske om å få ta større del av Erudio.
 - Promo av egen gruppe.
 - Takeover på IG i forbindelse med trening.

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Få igang håndball og synliggjøre aktivitetsgruppene mer.
- Sette seg inn i Erudio IF.

26/23 Eventuelt

Valentinesday v/Jon-Emil

- Arrangement med Delta for medlemmer.
- Workshop.
- “Vi er gift, vi burde kjenne hverandre”.
- Stian, Malin + Koskom(ev) tar ansvar.
- Andre arrangementer med Delta og søsken
 - Date med Delta for å bli kjent med nytt styre?
 - Sosialt slektstreff med Spanskrøret & Salt.

Tårnugle v/Jon-Emil

- Gruppe/komit /vet-ikke-helt-hva-det-er. Studenter/stipendiater/foreleser, tilknyttet NTNU som kan s ke seg inn i Erudio. Per dags dato ett medlem. Er ikke helt fastsatt hvordan man blir det, s  her m  det jobbes med   utarbeide retningslinjer for hva som er innafor og hva som ikke er det p  sikt.
- Mottatt en s knad om nytt medlemskap fra en student.
 - Flertallet stemmer for at vedkommende skal f  bli t rnugle.

Lektorstudentene v/Jon-Emil

- Gruppe p  lik linje med pedagogstudentene (uten l rere).
- Er vi positive til   samarbeide? Ja.

M teplan v/alle

- Neste m te 15. Feb. Deretter 1 mars kl 18:00

M teevaluering v/alle

- Vi har litt langdryge diskusjoner av og til, men ellers er det ganske greit.
- Vi er stort sett enige, s  hvorfor m  vi dra ut situasjoner p  den m ten vi gjør det?

M tet hevet: 20:41